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Crisis constantly lurks around the corner, monitored by spies who are always with us.
In his career-capping thirteenth novel, master of the espionage thriller Robert Littell
has crafted a breathtaking story of the legendary CIA - "The Company" to insiders. At its
heart lies a spectacular mole hunt involving the CIA, MI6, KGB and Mossad - a
stunningly conceived trip down the rabbit hole to the labyrinthine Alice-in-Wonderland
world of espionage, "a wood where things have no names."

Racing across a landscape spanning the legendary Berlin Base of the 1950s - the front
line of the simmering Cold War - the Soviet invasion of Hungary, the Bay of Pigs,
Afghanistan, and the Gorbachev putsch, The Company tells the thrilling story of agents
imprisoned in double lives, fighting an enemy that is amoral, elusive, and formidable. It
also lays bare the internecine warfare within the company itself, adding another
dimension to the spy vs. spy game.

作者介绍: 

罗伯特·里特尔（Robert
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Littell），1935年1月8日出生于纽约的布鲁克林，是一位旅法美籍作家，他擅长于创作
间谍小说，其内容多涉及中央情报局和苏联。

1956年毕业于阿尔弗莱特大学后，他在美国海军服役四年，期间做过航海反潜战官员
，通信官员，甲板值班官员。

在冷战期间他曾做过《新闻周刊》的记者。他还是业余登山爱好者，并且是获奖小说家
乔纳森·里特尔（Jonathan Littell）的父亲。
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评论

冷战部分很精彩，结尾有些拖沓冗长，但总的来说是一部相当不错的间谍小说。贯穿很
多真实历史事件，可当作CIA的野史看。
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书评

还很清楚的记得那天在别人的办公桌上看到了这本书，当时也没有太在意，以为是有人
在看。后来每天路过那张桌子，那本书都在那里。好奇的我就问同事，结果没有人知道
。
有一天没事，就翻了开头，然后就没停住。看完以后，又看了一遍。三个月后又看了一
遍。然后去图书馆，把ROBER...  

-----------------------------
真正读懂这本书， 像我一样， 只知道个历史大概的人。很容易迷茫的。
我的历史只是仅限于， 高中的历史课本还有， 以前看到的一本肯尼迪的传记。
如果不是那本肯尼迪的传记， 我肯定看的更晕。
---------------------分割线----------------------...  
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